
 
 
Sektionen för Industriell ekonomi (LTH)  
Styrelsemöte 2016-10-11 

 

Protokoll  

Styrelsemöte, Sektionen för Industriell Ekonomi 
 

 

Tid: 2016-10-11, kl. 12.00 

Plats: Styrelserummet, M-huset 
Kallade: Styrelsen samt ständigt adjungerade 
Närvarande: Anton Lundqvist (Ordf), Ingrid Arvidsson (Vice Ordf), Max Parkosidis (Kassör), Christoffer Hansson (Admin), 
Elin Nycander (AlumnI-ordf), Filippa Fritz (InUtI-ordf), Filip Östlund (AU-ordf), Charlein Simonsson (Utbildningsansvarig), 
Abtin Salahshor (Info-ordf), John Scherrer (Ivent-ordf), Sofia Tenerz (Sexmästare), John Alvén (Kårkontakt), Oskar Jönsson 
(Kårkontakt), Oscar Lindgren (Seniors), Simon Janzon (Revisor) 
 
Ärenden: 
 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av mötesordförande 

a. Anton Lundqvist väljs till mötesordförande 

 

3. Val av mötessekreterare 

a. Christoffer Hansson väljs till mötessekreterare 

 

4. Val av justerare 

a. Elin Nycander väljs till justerare 

 

5. Godkännande av dagordning och mötets utlysande 

 

6. Föregående mötesprotokoll 

 

7. Kåren rapporterar  

a. Från och med 12:e oktober kommer nya kårbilen “Rulle” att ersätta gamla “Rulle”. Det innebär att det 

temporära bokningsschemat som funnits upphör att gälla. 

b. I nästa vecka kommer kåren att dela ut tentafrukost, information om var och när kommer senare 

c. Både val till fullmäktigeval och förtroendeposter på kåren är öppna 

d. LTH vill arbeta med sitt varumärke och kommer därför att söka deltagare till en workshop, mer information 

kommer senare 

 

8. Ekonomi 
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a. Kassören rapporterar 

i. Lunchmötesturnén är över 

ii. Det är dags att skicka in förslag till budgetrevideringen 

b. Äskning från FestI gällande drinkutbildning godkänd av Presidiet (Bilaga 1) 

c. Äskning från Valberedningen gällande fika under intervjuer godkänd av Presidiet (Bilaga 2) 

d. Äskning gällande server-hosting för att kunna använda E-vote - Anton Nystedt, Webmaster (Bilaga 3 ) 

i. Vad?  För att skynda på röstningsprocessen under sektionsmöten har ett förslag att använda 

E-sektionens röstningssystem “E-vote” lagts fram. Systemet behöver hostas någonstans, och 

E-sektionen har erbjudit oss att använda en av deras servrar. 

ii. Information: 

1. E-vote ger en röstkod till varje person och därefter en unik röstkod per möte. Genom att 

få två koder som ska fyllas i går det inte att rösta ifall du inte är i lokalen. Går du ut ur 

lokalen lämnar du in röstkod för mötet som därmed inte ska användas. 

2. Avtalet är inte bindande och ligger på 500kr 

iii. Diskussion: 

1. Det bör vara ett bra avtal med E-sektionen så att vi inte sitter fast i något avtal som kan 

öka i pris 

2. Det har varit några gånger på möten nu då vårt nuvarande röstningssystem inte har 

fungerat men det har ändå godkännts. Vi borde testa en ny lösning 

3. Röstningssystemet som finns idag är inte bra och vi bör därför testa något nytt 

4. 500kr är väldigt billigt 

5. Det blir lite mer arbete under själva mötet, med att dela ut koder och hålla koll på vilka 

som går in och ut ur lokalen. Det måste någon sköta 

6. Justerarna på mötet kan sköta arbetet 

7. Det går att rösta hemifrån ifall någon får möteskoden skickad till sig 

8. Om röstningen inte passar röstlängden så är det uppenbart att något inte stämmer 

iv. Resultat: 

1. Äskningen godkänns i sin helhet och beloppet tas ur löpande verksamhet 

 

9. Godkännande av funktionärer på I-sektionen 

a. Vad?  Sektionen har fått många nya aktiva medlemmar i samband med höstens rekrytering. Dessa bör 

godkännas på ett styrelsemöte för att det ska bli officiellt. 

b. Resultat: 

i. Några utskott har inte fyllt i listan och punkten skjuts därför upp till nästkommande möte 

10. Isek-mailadresser 

a. Vad?  Vissa medlemmar i utskott har personliga mailadresser kopplade till isek-domänen, och frågor har 

uppkommit om ytterligare utskottsmedlemmar kan få personliga mailadresser. Vilka borde få personliga 

mailadresser? I vilket syfte ska dessa användas och när tas de bort? 

b. Information: 
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i. I dagsläget finns ingen regleringar av vilka som får mailadresser 

ii. Historiskt sett har alla med extern kontakt som bett om mailadresser fått mailadresser 

c. Diskussion: 

i. Alla inom AU har personliga mailadresser. Eftersom alla har personliga kontakter med olika 

företag så är det önskvärt att det syns vem det är ifrån och vilken organisation 

ii. Mailadresser har använts till privata ändamål vilket är fel 

iii. Det är bara att mailadressen tas bort när innehavaren går av som sektionsaktiv 

iv. Det kan finans viktiga mailtrådar sparade på de mailadresser som tas bort 

v. Det viktigaste är inte vilka som får mailadresser utan att vi tar bort de i efterhand 

vi. Phöset använder sig av en gemensam mailadress, då borde utskott också kunna göra det 

vii. En gemensam mailadress innebär att alla inom utskotten får tillgång till allt material och arbete 

som finns kopplade till mailens drive 

viii. Phöset är en mindre grupp med plattare hierarki och därför fungerar fungerar det med en delad 

mailadress 

ix. Det bör endast vara parter med extern kontakt som har sektionskopplade mailadresser. Inte enbart 

de personer som sitter inom extern kontakt såklart 

x. Nästan alla personer i ett utskott har någon form av extern kontakt 

xi. Den stora nackdelen är att det är rörigt och svårt att hantera administrativt 

xii. Som utskottsordförande vill du kanske inte att all information ska finans tillgänglig för alla 

xiii. Mycket information försvinner vid överlämningstillfället när en mailadress tas bort 

xiv. När det gäller access till lokaler behandlas varje fall från gång till gång, det skulle kunna fungera 

likadant även för mailadresser 

xv. En distinktion skulle kunna vara att medlemmar av säljande utskott får tillgång till en sektionsmail 

xvi. Det finns vissa situationer när du representerar sektionen mer än i andra sammanhang 

xvii. Sektionens mailadresser kan missbrukas 

xviii. Det bör kanske tas fram ett policydokument för sektionens mailadresser 

xix. Alla medlemmar som ser en nytta i att ha en sektionsmail bör få det. Det finns inga starka 

argument mot utan det handlar mer om att det kommer krävas en bättre administrering. Felaktigt 

representerande av Sektionen kan ske i andra sammanhang också och handlar därför i slutändan 

om att vi litar på våra funktionärer. 

d. Resultat: 

i. Abtin tar med inputen från denna diskussion och arbetar vidare med hur mailadresser ska hanteras 

i framtiden 

 

11. Projektavstämning 

a. Vad?   Styrelseprojekten har dragit igång och för att alla ska hålla sig uppdaterade kan det vara bra att 

rapportera om hur man ligger till. 

b. Information: 
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i. Jämställdhetsprojektet angående tiden efter studierna: Planen är att det kommer bli en 

jämställdhetspub och en kommande äskning för affischer 

ii. Åliggandet angående val: Börjar bli klara, kommer inte att ta in någon mer input förrän i samband 

med propositionsdiskussioner 

12. Övrigt 

a. VMI-styrelsesittning 

i. Vad?  Det har “länge” pratats om att eventuellt försöka styra upp någon form av tillställning med 

V- och M-styr, vilket kan vara ett bra sätt att upprätthålla goda relationer samtidigt som det lär blir 

jättekul 

ii. Resultat: 

1. Punkten hinns inte med och tas upp i samband med ett morgonmöte onsdagen 12:e 

oktober 

 

13. Kommande möten 

a. Nästa Styrelsemöte:  18:e oktober 

b. Kvällsmöte:  31:a oktober 

 

14. Mötet avslutas 

 

 

Välkomna! 
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Äskning till Styrelsen  
 
Gör så här: 
 

1. Fyll i och spara filen som pdf.  
2. Låt filnamnet ha följande format: “Äskning <Datum> <För - och efternamn> <Kort och kränfull 

beskrivning av äskningen>” 
Exempel: “Äskning 2015-09-09 Emil Persson Skrivmaskin till styrelserummet” 

3. Bifoga filen i ett mail till presidie@isek.se. 
 
Hör av er till er utskotts- eller gruppordförande vid frågor. Tack för hjälpen! 
 

Datum: 2016-10-04 

Ansvarig: Kerstin Nordh 

Mobilnummer: 0709617284 

Mailadress: fest@isek.se 

Utskott/grupp/post: Festi 

Ändamål: Festi kommer att ha en intern drinkutbildning. Vi gör alltid samma drinkar under våra event 
och vill bli bättre på att göra nya roligare drinkar. Vi vill kunna erbjuda de som går på våra 
event drinkar som har högre kvalité och inte bara en ljummen GT. Det kommer vara hela 
Festmästeriet som kommer vara med på internutbildningen och det beräknas då vara 14 st. 
Planen är att ha tre olika spritsorter: whiskey, tequila och gin för att på så sätt bredda våra 
kunskaper men ändå avgränsa drinkkvällen på ett rimligt sätt. Det är en projektgrupp inom 
festi som fått i uppdrag att ta fram drinkarna som vi ska lära oss så att det hålls på en 
professionell nivå.  Detta kommer att äga rum 6/10.  

Budget: Ägg 20 st- 30 kr 
Citronjuice 5dl - 40kr 
Lime 15st– 100 kr 
Flädersaft- 30 kr 
Färsk mynta i massor- 100 kr 
Soda vatten - 50 kr 
Gurkor 3st- 40 kr 
Tonic- 60 kr 
Svartpeppar- 20 kr 



Is- 30 kr 
 

Summa som äskas: 500 kr 

 

Följande uppgifter fylls i av Kassören för Sektionen för Industriell ekonomi 

Datum för beslut:  

▢  Äskningen godkänns med summan:  

▢  Äskningen avslagen  

Motivering till beslut:  

Signatur (Kassör: Emil Persson):  

 
!
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Äskning till Styrelsen 
 
Gör så här: 
 

1. Fyll i och spara filen som pdf .  
2. Låt filnamnet ha följande format: “Äskning <Datum> <För - och efternamn> <Kort och kärnfull 

beskrivning av äskningen>” 
Exempel: “Äskning 2015-09-09 Emil Persson Skrivmaskin till styrelserummet” 

3. Bifoga filen i ett mail till presidie@isek.se. 
 
Hör av er till er utskotts- eller gruppordförande vid frågor. Tack för hjälpen! 
 

 

Datum: 8/10 - 2016 

Ansvarig: Anton Forsström 

Mobilnummer: 073-316 70 11 

Mailadress: valberedning@isek.se 

Utskott/grupp/post: Valberedningen 

Ändamål: Valberedningen ansöker om att få frukt och fika till intervjuerna som ska hållas inför HT-mötet. 

Intervjuerna kommer pågå minst 5 dagar där intervjupassen är mellan 6-12 timmar långa för att 

få ihop det med den tajta tidsramen inför mötet. Då det kommer bli långa pass önskas en liten 

budget för frukt och fika så att valberedningen kan hålla humöret och fokus uppe för att ge alla 

intervjuade samma förutsättningar oavsett tidpunkt för intervju. Samt önskar vi kunna erbjuda 

alla intervjuade något litet för att få dem att känna sig välkomnade och mer avslappnade.  

 

Budget: 12 kr per dag och valberedningsmedlem för frukt och fika = 300kr 

30 kr per dag för fika (kakor/vindruvor) för de som intervjuas = 150 kr 

 

450kr i total budget för alla intervjudagar.  

Summa som äskas: 450 kr  

 
 
  

Sektionen för Industriell ekonomi www.isek.se 
Ole Römers väg 1 (Box 118) 
221 00, Lund Sida 1 av 2 

mailto:presidie@isek.se
http://www.isek.se/
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Följande uppgifter fylls i av Kassören för Sektionen för Industriell ekonomi 

Datum för beslut:  

 ▢ Äskningen godkänns med summan:  

 ▢ Äskningen avslagen  

Motivering till beslut:  

Signatur (Kassör: Max Parkosidis):  

 

Sektionen för Industriell ekonomi www.isek.se 
Ole Römers väg 1 (Box 118) 
221 00, Lund Sida 2 av 2 

http://www.isek.se/


 
 
 
Sektionen för Industriell ekonomi (LTH)  VT15 
Äskning till Styrelsen 

Sektionen för Industriell ekonomi www.isek.se 
Ole Römers väg 1 (Box 118) 
221 00, Lund Sida 1 av 3 

Äskning till Styrelsen 
 
Gör så här: 
 

1. Fyll i och spara filen som pdf.  
2. Låt filnamnet ha följande format: “Äskning <Datum> <För - och efternamn> <Kort och kränfull 

beskrivning av äskningen>” 
Exempel: “Äskning 2015-09-09 Emil Persson Skrivmaskin till styrelserummet” 

3. Bifoga filen i ett mail till presidie@isek.se. 
 
Hör av er till er utskotts- eller gruppordförande vid frågor. Tack för hjälpen! 
 

 

Datum: 2016-10-04 

Ansvarig: Anton Nystedt 

Mobilnummer: 0734171917 

Mailadress: webb@isek.se 

Utskott/grupp/post: Informationsutskottet 

Ändamål: Server hosting och set-up av röstningstjänsten E-vote. 
 
E-sektionen har utvecklat en röstningstjänst, E-vote, för att underlätta röstningsprocessen under 
höst- och vårterminsmöten. Detta har de gjort dels för att göra röstningen lättare, men framförallt 
för att spara tid. 
 
I-sektionens terminsmöten är i nuläget, som bekant, i längsta laget och användandet av en tjänst 
såsom E-vote skulle korta ner våra möten väsentligt. Info/WebbI har därför undersökt om det 
vore möjligt att använda oss av en liknande tjänst baserad på E-votes kod, men insett att sättet 
E-sektionen har skapat programmet på gör det svårt för oss att hosta det själva. E-sektionen 
har dock erbjudit sig att hosta en hemsida med denna röstningstjänst på en av sina servrar åt oss 
för en avgift på 500kr/år. 
 
För tillfället har vi inga bra motförslag till E-vote, då ingen annan tjänst vi har hittat skyddar 
mot valfusk lika bra. Om tjänsten dessutom skulle visa sig fungera på terminsmöten finns det 
goda möjligheter att senare undersöka om I-sektionen skulle kunna skapa en egen liknande 
tjänst. E-vote är ett relativt billigt och enkelt sätt att testa anonym, digital röstning på I-
sektionen. 
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Sektionen för Industriell ekonomi www.isek.se 
Ole Römers väg 1 (Box 118) 
221 00, Lund Sida 2 av 3 

Budget: 500kr (fšr hyra av server och hostning av tjŠnst) 

Summa som äskas: 500kr 

 
 
  




